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 Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-05-21 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör, fr o m § 5 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Erica Hinders                             ledamot 
Jana Ehn   ledamot tom. § 6 sponsorer 
Helena Svensson                      suppleant 
Therese Aitman suppleant 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

Ej närvarande 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                  u-sek, suppleant  

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  
 
§2 Val av justerare 
Erica Hinders utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-04-16 
Protokollet lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden och kassören redovisade balans- och resultatrapporterna tom. april 2023. Ackumulerat 
resultat visar ett underskott på drygt 320 tkr. Spån, hö och kraftfoder har blivit mycket dyrare jämfört 
med föregående år, vilket har medfört ökade kostnader. Dessutom har flera av de budgeterade 
bidragen ännu inte betalats ut. Detta gäller de kommunala bidragen för lokalstöd, anläggningsstöd, 
bidrag till föreningsdrivna ridskolor samt ersättning för kollo-veckorna i augusti. Det statliga el-stödet 
till föreningar har inte heller betalats ut. Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  
En prognos över årets resultat tas fram till nästa styrelsemöte. Vid det mötet fattas också beslut om 
höstens priser. 
 
Ansökan om statligt el-stöd, utifrån förbrukning 2021-10-01 – 2022-09-30, öppnar den 30 maj. Man 
ansöker digitalt hos Skatteverket genom av föreningen anmält ombud. Max fyra ombud kan anmälas.  

Styrelsen beslutar att anmäla följande ombud för ansökan om el-stöd: 
- verksamhetschef Malin Stenson och kanslist Maria Willman, behörighet tills vidare.  
- ordförande Inger Edfors och kassör Jaymie Grahn, behörighet tom. 30 april 2024. 
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: Många har varit halta den senaste tiden, men nu är alla igångsatta och går minst en lektion 
per dag. Rosa är fortfarande lite besvärad av sin skada och ska därför undersökas igen. Cascaya är 
såld och Fame är utlånad för tillridning och senare försäljning. Pension planeras för Deloy.  
Personal: Vi har fortfarande en sjukskrivning pga. tidigare olycksfall.  

Ridskolan har ca 330 uppsittningar per vecka. Vecka 17 startades en ny vuxengrupp och en ny 
barngrupp planeras. Vi undersöker vilka alternativ det finns angående förarbevis för fyrhjulingen. 
Onsdag 24 maj deltar personal från KRK med två hästar i friluftsdag som särskolorna har i 
Mariebergsskogen.  

Bidrag har sökts från idrottslyftet för 65+ (där vi fått bidrag), ryttarutveckling nivå 1 och 
ungdomsledarkurs. Real-gymnasiet förnyar inte kontraktet för nästa läsår, men det kan eventuellt bli 
aktuellt med annat samarbete. 

- Usek 
Ingen från Usek är närvarande. De har sedan förra mötet haft ponnyridning på Rotnäs gård, en kväll 
med KUL-gruppen och ett barnkalas den 20 maj. 

- Anläggning 
Enligt önskemål från tävlingsgruppen behövs en fixardag inför sommardressyren. Förslagsvis 
genomförs denna parallellt med staketbyggardagarna den 3 – 4 juni. Gräs kan dock behöva slås 
senare, Joakim och Jaymie kollar upp vilka tider som är lämpliga utan att störa hästar och ryttare.  

Jordkullen kommer att påbörja arbetet med hagarna vid parkeringen vecka 31 eller 32. Under tiden 
arbetet pågår behövs tillfälliga hagar. Stängsling av ytterligare hagar behövs också till de hästar som 
saknar hage idag. En del material finns, men mer ska beställas.  

Fläktteknik är klara med rengöringen av fläkttrummorna. Ytterligare arbete återstår med fläkten 
ovanför cafeterian. För fortsatt renovering av boxar på privatsidan behöver kontakt tas med Byggstål 
för svetsningen. Rydahls El är klara med elöversynen. Vi väntar på installation av Kone av ny 
nödtelefonlösning i personhissen.  

Offertförfrågan angående underhåll av fasad mm har skickats till fyra byggfirmor, med hittills två 
svar. Anläggningens underhållsbehov tas upp med kommunen den 30 maj då representanter från 
Kultur- och fritidsnämnden samt förvaltningen besöker oss. 

Spänningsskillnader vattenledningar – metallinredning är kontrollerade av Afry, ingår i försäkringen 
från Länsförsäkringar. Det behövs inga åtgärder vad gäller varmvattenberedare och vattenledningar. 
På privatsidan är alla boxar jordade, men på ridskolesidan behöver jordningen av spiltorna förbättras.  

Frågan om bevattning har legat nere sedan år 2018, men ska aktualiseras. Att vattna manege med 
mera med dricksvatten är inte ekonomiskt försvarbart. På sikt kan en lösdrift bli ett komplement till 
boxar och spiltor för ridskolans hästar och ponnys.  

- Privatuppstallade 
Verksamhetschefen ska ha ett möte med de privatuppstallade innan sommaren. En av hyresgästerna 
flyttar och en ny flyttar in. Uppstallningsplatserna är fyllda och vi har en väntelista.  

- Sponsorer 
Sponsorgruppen ska ha möte med tävlingsgruppen. Sponsorskyltarna i ridhuset ska ses över. 

- Tävling 
Planering av tävlingarna pågår. Solstahoppet, som går av stapeln i juli, måste planeras redan nu på 
grund av semestrar. 
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- Cafeterian 
Under Vårhoppet hade vi tillräckligt många funktionärer i cafeterian, så arbetet flöt på bra.  
Även under klubbtävlingen hölls cafeterian öppen och cafeteriagruppen har som målsättning  
att serveringen, förutom vid de stora tävlingarna, även ska hållas öppen under klubbtävlingar och  
övriga klubbaktiviteter. 
 
§7 Vårens arbete & organisation 
- Uppdatering av Verksamhetsplan 2023-03-18 avseende operativa mål och handlingsplaner 
Arbetet har påbörjats och delar av planerna har redovisats under punkterna ovan. De färdiga 
avsnitten redovisas vid nästa möte.  
                                                                                                
§8 Övriga frågor 
- Trygg förening, rapport från arbetsgruppen 
Arbetet har inte startat än (ska vara klart innan 1 december), men Ami sammankallar gruppen till 
möte innan nästa styrelsesammanträde. 

- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§9 Datum för kommande möte 
Nästa sammanträde är den 11 juni.  
 
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Erica Hinders  
Ordförande                                                                                       Justerare 


